Province de Québec
MRC de Bonaventure
Municipalité de Hope Town

AVIS D'ENTREE EN VIGUEUR
REGLEMENT NUMERO 2021-05
MODIFIANT LE REGLEMENT NUMERO 2011.09.100B
« REGLEMENT DE ZONAGE » DE LA MUNICIPALITE
DE HOPE TOWN

AVIS PUBLIC est par la présente donné que le Conseil de la municipalit¢ de Hope Town a adopté a
sa réunion du 3 septembre 2022 le Reéglement numéro 2021-05 modifiant le Réglement de zonage de
la municipalité de Hope Town ;

Que ce Réglement a pour objet et conséquence d’apporter et de rendre applicable des ajustements au
contenu des dispositions relatives a la protection des rives, du littoral et des plaines inondables qui ont
été identifiés dans le Schéma d’aménagement et de développement durable révisé de la MRC de
Bonaventure ;

Que ce Réglement est en vigueur en date du 19 octobre 2022, date de la délivrance du certificat de
conformité de la MRC de Bonaventure ;

Que ce Réglement est disponible pour fin de consultation au bureau de la municipalité de Hope Town.

ADOPTE

COPIE CERTIFIEE CONFORME
(sous réserve de son approbation)
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-
Sylvie Francoeur
Directrice générale




THIS IS A COURTESY TRANSLATION. THE ORIGINAL VERSION IN FRENCH WILL TAKE PRECEDENCE IN

ANY LEGAL DISPUTE IN COURT.

Province of Quebec
MRC of Bonaventure
Municipality of Hope Town

NOTICE IN EFFECT FOR
THE BY-LAW NO. 2021-05
MODIFYING THE MUNICIPALITY OF HOPE TOWN ZONING BY-LAW
#2011.09.100b

PUBLIC NOTICE is given by the present that the Council of the Municipality of Hope
Town has adopted at the September 3rd, 2022, meeting, the by-law no. 2021-05
modifying the zoning by-law (by-law no. 2011.09.100B) of the Municipality of Hope
Town;

THAT this by-law has for object and consequence to bring and make applicable some
adjustments to the provisions relating content to the riverbank protection, the coastline
and the flood plains who were identified in the revised planning scheme and of the
sustainable development of the MRC of Bonaventure;

THAT this by-law is in force since October 19th, 2022, issue date of the certificate of
conformity of the MRC of Bonaventure;

THAT this by-law is available at the municipality of Hope Town for consultation during
office hour.

ADOPTED

CERTIFIED COPY
GIVEN ON NOVEMBER 23RD 2022
(subject to approval)

< ~
Sylvie Francoeur
General Director



